

INFLUENZA SURVEILLANCE

PAPUA NEW GUINEA (19 July 1984). — Seven strains of influenza B virus were isolated, mainly from young children, during outbreaks in the Eastern Highland Province during June and July. An additional strain was isolated from a child in the Southern Highland Province where influenza also was reported widespread. Similar illness has been reported in other highland provinces. These were the first isolates of influenza B virus since November 1982.

SURVEILLANCE DE LA GRIPPE

PAPOUASIE NOUVELLE-GUINÉE (19 juillet 1984). — Sept souches du virus grippal B ont été isolées, surtout chez de jeunes enfants, au cours de poussées qui se sont produites en juin et juillet dans la province des Eastern Highlands. Une autre souche a été isolée chez un enfant dans la province des Southern Highlands où l'on a aussi rapporté une forte incidence de la grippe. Des affections similaires ont été signalées dans d'autres provinces des Highlands. Ces isollements de virus grippal B étaient les premiers depuis novembre 1982.